
 
 

VOTA UNITS PER LA CONCESSIÓ 
VOTA EQUIP FRAN RIPOLL 

 
 

Informació important per als socis del CN El Balís 
 
El proper 16 de novembre se celebren unes noves eleccions per escollir la Junta Directiva que 
guiarà el CN El Balís durant els propers 4 anys. Un període que coincideix amb el moment més 
important per a aquest Club des de la seva fundació fa 60 anys. 

 
L’hora de la veritat 
 
Des del 3 de juny de 2022, operem el port sota una Autorització de Gestió atorgada per la 
Generalitat de Catalunya. Des de llavors, no som titulars del port, però sí que gestionem els 
seus serveis, recursos i relacions internes amb totes les empreses del port. 

 
Quan acaba aquest període? 
 
El 4 de juny de 2026, aquesta Autorització de Gestió arribarà a la seva fi i, per llei, no es pot 
prorrogar. A principis d’aquell mateix any, s’iniciarà el procés de licitació de la nova concessió 
administrativa, a la qual el CNEB es presentarà juntament amb altres empreses. 

 
Què serà del CN El Balís sense la concessió? 
 
Aquest és un assumpte crític, ja que el Port Balís és un objectiu clar per a diverses empreses 
mercantils (marines) la motivació principal i legítima de les quals serà generar només activitats 
amb beneficis. Si perdem la concessió, el CN El Balís deixarà de ser el que és avui. Recordem 
que el CN El Balís és una entitat sense ànim de lucre que es regeix per la redistribució de recursos 
entre activitats, cercant l’equilibri pressupostari que contribueix a la missió esportiva i social 
del CN El Balís. 

 
Per què som els més ben preparats? 
 
Fran Ripoll i Toni Peris es van unir a l’equip de Jordi Parés, que va posar el focus, per primera 
vegada, en la nova concessió. Fa 12 anys que treballem colze a colze amb els principals actors 
(Generalitat de Catalunya, Ajuntament de Llavaneres, ACPET, FCV…), aconseguint una posició 
òptima per al procés que començarà d’aquí a un any. El CN El Balís és present a l’ACPET i a la 
FCV, on Fran Ripoll presideix la Comissió de Clubs de Ports. Aquesta feina i diàleg continu 
tenen influència en el Reglament que regirà la propera concessió. És un avantatge que no 
podem desaprofitar. 
 

El 16 de novembre, Units per la Concessió 
 
Ens trobem en un moment clau per al nostre futur, i la teva participació és essencial. Apreciem 
el teu suport, però el que compta és el teu vot. Decidim units! 


